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EVENTUELT

Tilstede: 

Marie, Sanne, Adam, Simon, Nana, Mark, Jonas, Mathias, Zeynel

Afbud:

Heine, Pernille, Nana

Ordstyrer: Sanne

Referent: Mark

DRIFT:
Zeynel giver opdatering:

1. Nøgleboks:

Ved omlægning af låsene, vil kun rengøringen og posten blive berørt. Beboere bliver ikke berørt.

Der kommer ikke flere mandagsmøder til beboerne.

Omlægning er sket. Der var nogle få udfordringer med nogle låse og beboernøgler som var kodet
forkert, men det er bragt i orden.

2. Radiatorprojekt/Centralvarme

Økonomi: Rådgiver har skrevet nedenstående d. 2. okt.:

Økonomien ser stadig fornuftig ud.

Det er også min forventning, at vi holder os indenfor budgettet, når sagen er afsluttet.



Kvalitet: Der er mangler især i H15 men ellers har rådgiver skrevet følgende om afslutningen på

I13+15 og B14+36;

Vi havde slutgennemgang i fredags i Isafjordsgade 13 + 15 samt Bergthorasgade 14 + 36.

Overordnet synes jeg, at resultatet ser rigtig godt ud. Næsten alle beboere (på nær 1) som var

hjemme under slutgennemgangen, gav også udtryk for, at de var glade og tilfredse med resultatet.

3. Maling mod gården.
TIDSPLAN:

Herunder er liste på de igangværende etaper hvor forventet

forsinkelse er synliggjort.

Etape 2: Etapen er færdigmalet og stillads skal nedtages.

Etape 3: 10 arbejdsdage bagud.

Etape 4: Malerarbejde 2 arbejdsdage bagud og stillads forventes at være 15 arbejdsdage bagud

Etape 5 Forventes at være 15 arbejdsdage bagud.

Etape 9: 10 arbejdsdage bagud

Etape 10: Forventes 10 arbejdsdage bagud

Etape 12: Forventes 10 arbejdsdage bagud

DE oplyser at det hovedsaligt er mangel på stilladsarbejdere, der forsinker fremgangen. Der SKAL gøres

en ekstra indsats for opmanding af stilladsarbejdere med en til 2 sjak. De er i dialog med et

stilladsfirma om ekstra mandskab.

De SKAL være færdige inden slutningen af året.

ØKONOMI:
Overordnet: økonomi holder

4. Barnevognsopstilling i porten

Jonas overtog projektet
Ansøgning blev afvist, da kommunen kræver certificeret brandrådgiver på.

En administrator fra CEJ
- forklarer at de er ved at få en samarbejdsaftale med brandrådgiver.
- skønner omkostning til certificeret ca. 6-8.000kr. eks. moms.

Jonas har meddelt CEJ at vi skal have gang i ansøgningen.

5. Tumblertræk

Håndværkerne mødes i uge 41, og vi får tidsplan for projektet hurtigst muligt.



6. Vaskeripriser
Dette var sidst på dagsordenen i februar 2023, fordi regnskabet gik 50.000 kr. i minus i 2022. Her valgte
bestyrelsen ikke at ændre priserne.

Regnskabet for vaskeriet går muligvis i minus i 2023. Bestyrelsen drøfter om vi synes vi skal ændre
priserne i vaskeriet.
Vi mangler informationer om prognosen for regnskabet, før vi kan blive klare på, hvad der er bedst.
Simon samler og deler data om vaskeriet til næste møde.

OPGAVER OG SAGER

FOCUS2 evaluering

Sanne har snakket med vores vurderingsmand Christian, som efter sigende er blevet langsommere

til at svare.

Vurderingsmanden siger selv at der går 8 dage fra at han svarer på beskeder fra hans telefonsvarer,

og han svarer ikke før han har fået alle de dokumenter han skal bruge.

Christian foreslår at vi ændrer rækkefølgen på hvordan han skal komme ud til vurdering.

Bestyrelsen godkender foreløbigt forslaget om at han først skal komme, når fejl og mangler i VVS

og EL-rapport er udbedret. Dette er en vedtægtsændring, som skal op til GF.

Christian vil gerne snakke med en person fra Drift og gennemgå regelsættet for lejligheden, så vi

kan justere reglerne og beskrive reglerne så alle kan forstå det. Jonas vil gerne mødes og snakke

med ham. Christian bliver bedt om at forberede en liste med ændringer inden Driften mødes med

ham.

Brev fra bestyrelsen til beboere (radiatorprojekt)

Der er skrevet et brev til de berørte lejligheder og indkøbt maling og malergrej.

BEBOERFORSLAG

1. Årshjul og infoskriv kommer meget snart!

2. Idéen er at købe et fadølsanlæg, som over årene betaler sig selv hjem.

Research: Det koster 500 kr. at leje et anlæg med 2 haner. Det koster 4.000 kr. og så skal vi selv stå for
rengøring og administartion. Forslaget er stemt ned.



3. Nedgravede affaldsbeholdere

Vi mangler et dokument som kan afgøre, hvorvidt det kan lade sig gøre. Vi snakker om det igen til
næste møde med Heine. Der skal muligvis nedsættes et udvalg udenfor bestyrelsen fordi det er en stor
opgave.

4. Beboerhotellet

Bookingsystemet er oppe og klar. NETS-aftalen er gået igennem, så alt i alt er vi køreklar. Har sat den
officielle startdato til 1.1.2024.

Hvad sker der i overgangsfasen?
Vi booker stadig i skriftligt. Skriftlige booket aftaler skrives ind i kalenderen inden det åbner for alle.

BEBOERHENDELSER & BEBOERSAGER

1. Henstilling på fællesarealer

Forslag om at der gives en bøde på 500 kr. som kompensation for Jan Meinckes tid til at fjerne ting

der ikke må være på fællesarealer. Dette er en vedtægtsændring som skal tages op på næste GF.

EVENTUELT

1. Overvågning

Overvågningen blev sat op. Der har ikke været noget alarmerende. Tages ned så snart projektet er

overstået, dvs. så snart der ikke går håndværkere i boligerne mere. Forventeligt uge 43.

2. Driftens rolle i bestyrelsen

Det er en optimeret dagsorden, der skal adskille driften og bestyrelsen.

Næste møde 01.11.2023


